

## Jouet d'entraînement de Dog Sner Sner IQ "Crocodile"

### **Fonction / fonction:**

1. Formation à rafraîchir: avec des poches multiples à l'intérieur du corps du crocodile pour avoir caché des friandises d'aliments, Votre chien sera extéré à la recherche.
2. Nettoyage dentaire: Ce jouet de crocodile est conçu avec des couches d'écaillés épaisses dans un matériau en feutre épais, Pendant que votre chien cherche les kibble, le matériau de feutre épais fournit un nettoyage dentaire.
3. Amusez-vous: ce jouet de chien Snuffle est en conception de crocodiles et avec des grinceurs à l'intérieur pour attirer l'attention de votre chien.
4. E-CO Friendly: Ce jouet est en tissu en molleton doux, doux et écologique, sans danger pour animaux de compagnie
5. UTILISABLE: Jouets d'animaux de compagnie idéaux pour la formation à la mastication ou au quotidien de votre animal de compagnie, mettez simplement les aliments pour chiens à l'intérieur de ces petites poches, Et laissez-vous vous chercher et profiter du processus sainement à manger lent.
6. Lavable: lavable en machine de 30 degrés

# Dog Snuffle IQ Training Dog Toy "Crocodile"

Snuffle Training | IQ Training | Have Fun



## Dog Snuffle IQ Training Dog Toy "Crocodile"

1. SNUFFLING TRAINING : With multi pockets inside the CROCODILE's body for hiding treats of foods , your dog will be excited to search for .
2. DENTAL CLEANING : this CROCODILE toy is designed with thick scales layers in thick felt material, while your dog is searching for the kibbles, the thick felt material is providing dental cleaning.
3. HAVE FUN: this snuffle dog toy is in CROCODILE design , and with squeakers inside to attract your dog's attention.
4. E-CO FRIENDLY : This toy is made of soft fleece fabric , soft and eco friendly , no harmful for pets
5. USEFUL: Ideal pet toys for your pet's chewing or daily training , just put the dog foods inside this small pockets , and let your dog snuffle them and enjoy the healthy slow eating process.
6. WASHABLE : machine washable by 30 degree

## Is your dog bored at home?



01 Melancholy



02 Unintelligent



03 Destroy furniture

# Why your dogs love to snuffle ?



- SNUFFLE TRAINING
- TWO TOYS IN ONE
- MATERIAL
- MULTI FUNCTIONS
- IQ TRAINING



# Snuffle Training

with multiple pockets in this toy for hiding pet foods or treats for your dog to do the nosework for snuffling training .



# How to use Snuffle Toy Mat



1.Hide the food



2.Let the dog play



3.And interact with dog

---

Owl Design in large size to meet  
your dog's daily snuffle training exercise.



With adhesive closure to fix better shape



Interactive







## Product information



**Brand:** DogLemi

**Item NO:** PD60112

**Color:** GREEN

**Name:** Dog Toy "Crocodile"

**Size:** 15.7\*9\*4.3 inch

**Material:** Fleece+ Felt



## Details display



10mins snuffling  $\approx$  **1 hour** running

 Snuffle Training

 IQ Training

 Have Fun



Multi pockets for snuffle and IQ training

## Multi areas for hiding pet treats or foods



polyester filling, thick felt , chewable and durable



In cute Crocodile Design





Model display



